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Zápis z jednání sch ůze Školské rady 
při Základní škole Pardubice – Polabiny, Npor. Eliáše 344 
konané dne 19. března 2009. 

Přítomni: 
Jaroslava Horáková       Mgr. Ladislav Hloušek 
Mgr. Jan Sýkora       Anna Krajíčková 
Mgr. Markéta Jirásková 

Hosté: 
Mgr. František Němec – ředitel školy 

Program jednání: 
1. Volba předsedy Školské rady 
2. Finanční zpráva o škole za rok 2008 
3. Plány na rok 2009 
4. Projednání plánovaného ředitelského volna na dny 29. a 30.6.2009 

Závěry z jednání: 
Ad. 1. 
Předsedkyní Školské rady byla hlasy všech přítomných zvolena zástupkyně zákonných 
zástupců - Mgr. Markéta Jirásková. 
 
Ad. 2. a 3. 
Pan ředitel Němec podal přítomným zprávu o finančním hospodaření školy v roce 2008 a 
seznámil je nejen s investičními záměry do roku 2009. 

V plánu je zejména již dříve zmiňovaná velká rekonstrukce střech, oken a pláště budovy v ul. 
Npor. Eliáše. Dále vylepšení hřiště v ul. Mozartově a jeho zpřístupnění veřejnosti. Pokračovat 
se bude také s rekonstrukcemi učeben, přibudou 2 nové interaktivní tabule. Škola bude 
organizovat, nebo se spolupodílet na organizaci všech akcí, které se po úspěších z minulých 
let stávají tradicí. 
 
Ad. 4. 
Nikdo z přítomných členů Školské rady neměl námitky proti plánovanému ředitelskému 
volnu ve dnech 29. a 30.6.2009. Volno bude využito zaměstnanci školy na další vzdělávání 
(je naplánováno společné školení) a na přípravu prostor školy na rekonstrukci. 
 
 
 
 
 
 
Zapsal: Mgr. Jan Sýkora       19.3.2009 


